



خدمة الشهادة القنصلية

الخطوة الأولى: تقديم الطلب

للحصول على شهادة قنصلية (تطابق الأسماء) في رخصة القيادة الأردنية، يُرجى تزويد السفارة بما يلي من خلال العنوان البريدي: **GPO 640, 10 Hobart Place, ACT, 2601**

- صورة (ملونة) عن جواز السفر الأردني، موقعة ومختومة من **Justice of Peace (JP)**
- صورة (ملونة) عن رخصة القيادة الأردنية، موقعة ومختومة من **Justice of Peace (JP)**
- رقم الهاتف، البريد الإلكتروني وعنوان السكن الخاص بمقدم الطلب.

الخطوة الثانية: الرسوم وطرق الدفع

رسوم إصدار الشهادة القنصلية تبلغ **21 دولارًا أستراليًا**، يتم استيفاءها إلكترونياً عند استلام المعاملة.

الخطوة الثالثة: استلام الشهادة

يتعين على صاحب العلاقة تنسيق استلام الوثائق من السفارة بإحدى الطريقتين:

- زيارة القسم القنصلي خلال أيام العمل الرسمية من **الاثنين إلى الجمعة**، بين الساعة **11:00 صباحاً و2:00 ظهراً**
- إرسال ظرف بريدي إضافي مدفوع مسبقاً معنون لصاحب العلاقة لغايات استخدامه من قبل السفارة لإعادة المعاملة

ملاحظات مهمة

- لا يُقدم القسم القنصلي استشارات قانونية أو خدمات ترجمة
- السفارة غير مسؤولة عن فقدان أو ضياع أي مستند يتم إرساله أو استلامه عبر البريد.



Consular Certificate Service

Step 1: Submit Your Application

To obtain a **Consular Certificate (Name Matching Certificate)** for a Jordanian driver's license, please send the following to the Embassy by mail at:

GPO Box 640, 10 Hobart Place, ACT 2601

- A **certified colour copy** of your Jordanian passport, signed and stamped by a **Justice of the Peace (JP)**.
 - A **certified colour copy** of your Jordanian driver's licence, signed and stamped by a **Justice of the Peace (JP)**.
 - The applicant's phone number, email address, and residential address.
-

Step 2: Fees and Payment

The fee for issuing the Consular Certificate is **AUD 21**. Payment is made electronically upon receipt of the application.

Step 3: Collecting the Certificate

Applicants may arrange to receive their documents from the Embassy by one of the following methods:

- Collect them in person from the Consular Section during official business days (Monday to Friday), between **11:00 am and 2:00 pm**.
 - Include a **prepaid self-addressed return envelope** with your application for the Embassy to use to return your documents by mail.
-

Important Notes

- The Consular Section does **not** provide legal advice or translation services.
- The Embassy is **not responsible** for the loss or misplacement of any documents sent or returned by post.



Embassy of the Hashemite Kingdom of Jordan

Canberra

Contact Information

سجل معلومات التواصل لمراجعي السفارة

Date: ____ / ____ / ____

Name: _____

Mobile: _____ Email: _____

Address: _____

Type of service required:

☐ Passports

☐ Family book

☐ Birth certificates

☐ Legalisation

☐ Power of Attorney

☐ NCRC

☐ Others: _____